
Sak til årsmøtene i  

NMS områdeutvalg for Jæren og Ryfylke (OU JR) 5. mars 2024 

og 

NMS områdeutvalg for Stavanger og Sandnes (OU SS) 18. mars 2024 

 

Sammenslåing av OU SS og OU JR 

 
OU Jæren og Ryfylke har i lengre tid forsøkt å få til en endring for området da det er 
stor avstand mellom Jæren og Ryfylke, Stavanger og Sandnes ligger midt imellom og 
kommunegrensene er endret.  Det har ikke lykkes å få på plass en god modell for 
hvordan dette kan deles opp. Nå har det kommet opp et nytt innspill om å vurdere å 
slå sammen områdene til et område for Jæren, Ryfylke, Stavanger og Sandnes. 
 
Styrene i OU Jæren og Ryfylke og OU Stavanger og Sandnes har behandlet saken 
om mulig sammenslåing av områdene, og begge utvalgene er positive til dette.  Vi 
hadde felles samling etter OU styremøtene våre 10. Januar. Der ble vi enige om å gå 
videre med saken og å organisere avstemming på om det ønskes sammenslåing på 
årsmøtene i OU JR og OU SS. Dersom årsmøtene sier ja til forslaget så vil Regions-
styret behandle saken videre.  

 
 
Argumenter for å slå sammen områdene: 
 

• Geografisk oppdelingen med Jæren og Ryfylke en utfordring og vi har tidligere 
prøvd å dele området i to. Dette har ikke latt seg gjennomføre da Ryfylke blir 
for lite område alene, samtidig er Finnøy nå en del av Stavanger kommune. 
For å reise mellom Ryfylke og Jæren så må vi via Stavanger eller Sandnes. 
Det er også grenser mellom Stavanger, Randaberg, Sola som i mange tilfelle 
føles unaturlige da naboer kan tilhøre forskjellig område.  Det er derfor 
geografisk enklere å ha alt som et område.  

• Regionskoordinator kan redusere administrasjonen ved å forholde seg til et 
områdeutvalg i stedet for to. 

• Vi sliter med å finne kandidater til områdeutvalgene. Ved sammenslåing får vi 
mer å spille på og et sterkere utvalg enn vi har i dag. Det vil fortsatt være viktig 
at områdeutvalgene har representanter fra de enkelte delområdene. 

• Det planlegges å redusere regionbladet til 3 i året. Ved sammenslåing blir det 
1 regionblad pr. område i året som i dag. (ikke et viktig argument). 

• Vi kan stå lettere sammen om leirplassene på Furutangen og eventuelt 
Himmel og Hav som begge ligger i Område Jæren og Ryfylke. 

 
Annet: 
 

• Dersom vi slår sammen områdene så er forslaget at det nye området har 2 
representanter i Regionstyret, men med én stemme. 

• Ordningen kan lanseres som en prøveperiode på 2 år der det evalueres etter 
2 år og tilbakeføres eller endres fra år 3 om det ikke fungerer som ønsket. 


